
   

 

Referat skoleudviklingssamtale  

- Skal gøres tilgængeligt på skolens hjemmeside. 

- Overskydende felter kan slettes efter behov. 

Skole Skoleudviklingssamtale d. 4. maj kl. 14.00 – 16.00 på Borris Skole 
 

Deltagere Deltagere: Anne Maria Durinck Nørgaard (Konsulent), Birgit Svendsen 
(Distriktsleder), Kirsten Lund Jensen (Skolebestyrelsesformand), Maria 
Bertelsen (medarbejdere rep og TR) og Ole Kronborg (Skoleleder) 

Referent Ole Kronborg 
 
Dagsorden Referat 
Fokusområde 1: 
”Fra teknolog til didaktik” 
 
 
Indsats, opfølgning og 
evaluering 
 

Borris Skole deltager som de øvrige skoler i RKSK i det fælles 
tilrettelagte udviklingsprojekt ”Fra teknologi til didaktik”. 
 
 
På nuværende tidspunkt er projektet endnu i sin tidlige opstart. 
 

 
Fokusområde 2: 
”Dannelse” 
 
 
Indsats, opfølgning og 
evaluering 
 

Skolen har siden skoleåret 2021/2022 været i gang med et lokalt 
udviklingsprojekt omhandlende et tydeligt og fælles udgangspunkt 
omkring dannelse.  
 
Sigtet er at forældre, elever og personale i højere grad kan identificere, 
hvordan skolen arbejder med dannelse. Udviklingsarbejdet fandt sted i 
skoleåret 2021/2022 og i indeværende skoleår er skolen i gang med at 
implementere det.  

 
Fokusområde 3: 
”Læringsmiljøer med høj 
faglig og social trivsel” 
 
 
Indsats, opfølgning og 
evaluering 
 

Skolen har et fortløbende indsatsområde med henblik på at opretholde 
og fortsætte udviklingen af rummelige læringsmiljøer med høj faglig og 
social trivsel.  
Indsatsen involverer bl.a.: 
Struktureret årshjul omkring det pædagogiske personales arbejde med 
de årlige trivselsmålinger. 
Fokus på hurtig opsporing og handling, når elever oplever gentagne 
udfordringer i faglige og sociale samspil.    

 
Andet 
 

På mødet gennemgik skoleleder skolens datamateriale omkring læring 
og trivsel m.m.  
Datamaterialet blev drøftet og der blev trukket generelle linjer til 
skolens dagligdag og forskellige praksis på skolen. 

 

 


